
1 

 

 

Protokoll nr 12/2023 

Protokoll fört vid styrelsemöte via Teams med Specialklubben för Shih-Tzu   
2023-10-03. 

Närvarande: Ordförande Petra Forslund, ordinarie ledamöter Kathleen Berggren, Rose-
Marie Johansson, Ulla Olsson, Victoria Frimodig, Matz Andersson och Maria Frimodig. 
Suppleanter:  
Under Rapport från AK närvarar: Rita Bokdalen. 
Under Rapport från UK närvarar: Magdalena Nilsson Kerttu. 
Anmält förhinder:  
Ej anmält förhinder: Nils-Olof Bratt. 

Från valberedningen deltar Viveca Lundberg. 

§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande Petra Forslund hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

§ 2 Val av protokollförare 
Utsågs Kathleen Berggren 

§ 3 Val av justerare jämte ordförande 
Utsågs Matz Andersson. 

§ 4 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 

§ 5 Föregående mötesprotokoll 
Protokoll nr 11 gicks igenom. Justering gjordes under § 6 där Magdalena Nilsson Kerttu inte 
bara lämnar sin post som sekreterare utan lämnar hela styrelsen.  
Med denna justering godkändes protokollet och lades därefter till handlingarna. 

§ 6 Rapporter 
a) Ekonomisk rapport 
Kassören har skickat ut en rapport till styrelsen. 
Vi har fortfarande en julannons från en medlem som inte är betald. Ordförande tar kontakt 
med medlemmen och reder ut varför. 

Rallylydnadtävlingen gick med drygt 14 000,- i vinst! Vi satsar på en ny tävling nästa år och 
hoppas att vi kan få några shih tzuer som tävlar då. 

 b) Rapport från ordförande 
Ordförande rapporterade om att vi har deltagit på KF (Kennelfullmäktige). 
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Det var mycker förberedelser inför KF där ordförande och Kathleen Berggren deltog i 
Zoommöten så gott som varje kväll i två veckors tid. 

c) Rapport från sekreterare 
Vi gick igenom inkommande post.  

d) Rapport från medlemskordinatorn 
Medlemsantalet är 360 medlemmar.  
Victoria Frimodig och Ulla Olsson gör om välkomstbrevet som skickas ut till våra nya 
medlemmar. 

e) Rapport från AU 
Inga AU-beslut. 

f) Rapport från AK 
RAS är nu korrekturläst och skickat till Jessica Bolander för att få en snygg layout och en pdf 
som vi kan lägga ut på hemsidan. 

Vi diskuterade nya medlemmar i AK och fortsätter det arbetet. 

g) Rapport från UK 
 Våra utställningar hittills i år har gått rätt bra. 

Vilsta 22 april + 4766,- 

Piteå 27 maj - 1165,- 

Tånga Hed 1 juli + 4077,- 

Piteå 15 juli - 2156,- 

Böda Sand 3 sept + 2202,- 

Högbo Bruk 9 sept + 3564,- 

 

Vi föreslår medlemsmötet den 12 oktober att vi drar ner våra utställningar från 2025 till 6 st. 
Anledningen är att vi inte har bemanning så att det räcker till för 8 utställningar. 

Mattorna som vi har haft i Vilsta är smutsiga och tunga att hantera. 
Beslut: Mattorna som varit på golven i Vilsta kastas. 

h) Rapport från Tidningsgruppen 
Tidning nr 3 är utskickad. Vi fick fakturan från tryckeriet idag så vi får återkomma till nästa 
möte med resultatet för bytet av tryckeri, papper m m. 
Tidningsgruppen börjar jobbet med nästa tidning och hoppas på bidrag från medlemmarna. 

i) Rapport från webbansvarig 
Inget nytt att rapportera.  

j) Rapport från kennelregistret 
Vi har en kennel som kommer tillbaka i nästa tidning. 
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k) Rapport från aktivitetsansvariga 
Webbkursen är väldigt uppskattad och Ulla Olsson får in filmer från deltagare. 

Ulla Olsson kan även tänka sig att ha en fysisk kurs om intresse finns. Dock ej för långt från 
Göteborg. 

§ 7 Årsmötet 2024 
Beslut: Årsmötet 2024 - Lördag 20 april 2024 kl 13.00 på Olles Gård, Önnered. 

§ 8 Situationen i styrelsen 
Eftersom det nu har blivit manfall i styrelsen måste vi alla hjälpas åt. Arbetsbelastningen har 
blivit större på vissa så vi måste göra vad vi kan för att stötta varandra. 

§ 9 Brev från medlem – utställning 
Vi bordlägger denna fråga till nästa möte. 

§ 10 Rapport från KF 
Vi upplevde att man inte fick kritisera något på KF. Vi vill därför skicka ett brev till CS – 
centralstyrelsen -  för att uppmärksamma detta. 

Beslut: Vi skickar ett brev till CS angående KF. 

§ 11 Rasklubbstorget My Dog 
Om intresse finns bland våra medlemmar har vi gärna en rasmonter på rasklubbstorget på 
My Dog 2024. 
Petra Forslund lägger in en intresseförfrågan till våra medlemmar på facebook. Vi måste ha 
svar senast 24 oktober. 

§ 12 Medlemsmöte 
Kathleen Berggren och Siv Engstrand vill ordna en halloweenfika/hundträff den 4 
november och äskar pengar till detta. 

Beslut: Kathleen Berggren och Siv Engstrand får 1000,- för att ordna 
halloweenfika/hundträff den 4 november i Kolbäck. 

§ 13 Beslut 
Beslut: Mattorna som varit på golven i Vilsta kastas. 
Beslut: Årsmötet 2024 - Lördag 20 april 2024 kl 13.00 på Olles Gård, Önnered. 
Beslut: Vi skickar ett brev till CS angående KF. 
Beslut: Kathleen Berggren och Siv Engstrand får 1000,- för att ordna 
halloweenfika/hundträff den 4 november i Kolbäck. 

§ 14 Övriga frågor 
Inga övriga frågor 

§ 15 Nästa möte 
Via Teams den 7 november kl 18.30. 

§ 16 Avslutning 
Petra Forslund tackar för ett trevligt möte och avslutar sedan mötet. 
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Vid protokollet 

Kathleen Berggren  
2023-10-05 

 

Petra Forslund Matz Andersson 
Ordförande Justerare 

 
 


